
1 
 

 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.04.2015 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Rusu Constantin care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.135/2015 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 
 

Dl. Rusu Constantin:  
”Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
  
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipsesc doamnele consilier Radu Carollina și Takacs Aranka. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi d-nul 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-lui secretar Aurel Raţă-Bugnariu, pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 27.02.2015, 09.03.2015, 16.03.2015, 
și 26.03.2015.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
15.04.2015, 21.04.2015, și 31.03.2015. 

Însă a avut obiec ții cu privire la Hot ărârea Consiliului Local nr.83/2015 privind 
aprobarea sumei de  pân ă la 100 000 lei din bugetul local pentru organizare a şi desf ăşurarea 
evenimentului „Festivalul Tineretului”,  în perioad a 01 – 03 mai 2015, conform Hot ărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2 015,  

în acest sens exist ă pe ordinea de zi, la punctul 23 Proiectul de hot ărâre pentru 
îndreptarea erorii materiale din Hot ărârea Consiliului Local nr.83/2015. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 15.04.2015, 21.04.2015, și 
31.03.2015 au fost semnate de către secretar, precum şi de către preşedintele şedinţelor anterioare 
şi se supun aprobării Consiliului Local.” 
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Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Dl. Rusu Constantin:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 

                        „Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducere a dup ă punctul 34 a ordinii 
de zi, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâre: 
 
1.Proiect de hotărâre privind prelungirea prin acte adiționale a Contractelor de închiriere a 
suprafețelor de pajiști aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului şi informării publicului, a planului urbanistic 
zonal„Hotel D+P+2E, sală festivităţi D+P, sistematizare verticală şi împrejmuire proprietate” str. 
Voinii nr. 2A, municipiul Hunedoara şi a regulamentului aferent acestuia.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  

                      „Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. ” 

 
După punctul 34 al ordinii de zi, se va lua o pauz ă de 10 minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pe ntru celelalte proiecte de 
hotărâri. 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dl. consilieri, am rugămintea să fiţi atenţi. Acest text se citeşte în fiecare şedinţă de 

consiliu, indiferent că e de îndată, extraordinară sau ordinară. Aveţi tot mai multe probleme, fiindcă 
nu se respectă ceea ce se citeşte.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Deci la punctul 19, nu participă la vot dl. consilieri, deci la deliberare şi la vot, dl. 

Mărginean şi dl. Muzsic.” 
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Dl. Costa Mircea:  
„Şi la punctul 12.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Şi la punctul 12, nu participă dl. Costa.” 

 
D-na Mornea Maria:  
„Şi la punctul 28.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„D-na consilier Mornea.” 

 
D-na Borca-Lucan Laura:  
„Şi eu.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Şi d-na consilier Borca-Lucan.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu participă la punctul 28.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Şi dl. Magaon şi dl. Farcaş.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dar ce este acolo?” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Este vorba de sume de bani…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dacă dânşii îşi exprimă opţiunea….” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ştiţi cum este, ca o paranteză,  acum nici să cădem în habotnicie, trebuie citit foarte 

bine textul de lege şi înţeles. Interes patrimonial.” 
 

D-na Mornea Maria:  
„Sau personal.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Deci, interes. Aici nu este vorba de interes într-o deplasare. Este vorba, …. Este 

vorba de o datorie, sigur că da. Este voinţa dvs.”   
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 
Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii  unei străzi din municipiul Hunedoara. Se dă 
cuvântul: 
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                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare–aviz favorabil 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Aş vrea să fac o precizare, pentru că am văzut că a apărut ceva în presă legat de 

această stradă. Ideea propunerii acestei străzi, a fost să creăm cât mai puţine inconveniente 
cetăţenilor, care vor fi obligaţi să schimbe buletinele.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Nu este vorba numai de schimbarea buletinelor, sunt o mulţime de firme care sunt 

acolo, schimbarea tuturor actelor şi obligaţia suportării acestor costuri, revine bugetului local, ori noi 
nu avem sursa de finanţare, pentru a susţine aceste modificări. În special este vorba de firme.” 
 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Artean Mircea:  
„Eu sunt de acord în principiu cu schimbarea denumirii, dar am o întrebare. Acolo sunt 

străzile Moldovei, Munteniei şi Transilvaniei, ele constituie un grup. Sunt una după cealaltă. Care a 
fost motivaţia? De ce s-a considerat potrivit ca strada Moldovei să primească o nouă denumire? 
Sunt mai puţine numere de case sau este o motivaţie…” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Trebuia să facem această schimbare de denumire…” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„…la un Bd. principal, iar în condiţiile acestea, este o soluţie convenabilă…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Exact. Soluţia convenabilă pentru cetăţeni, pentru firme. Să schimbi de la B-dul 

Dacia, la B-dul. Republicii e enorm, la B-dul. Traian, de asemenea, legea zice o stradă centrală, 
principală, care sperăm că va deveni în timp strada 1 Decembrie.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Dl. doctor?” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Da?” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ok? Mulţumit de răspuns?” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Sunt mulţumit de răspuns, din câte am înţeles, este obligatoriu ca…” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ca o anumită stradă principală să poarte denumirea de strada „1 Decembrie”.” 
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Dl. Artean Mircea:  
„Motivaţia cu „mai puţine inconveniente”, este ok.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Ok.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Referitor la ce a spus dl. secretar, sunt şi eu de acord să se facă aşa ceva, chiar 

eram mai demult, am avut nişte propuneri,…avem nişte scriitori în oraş care ar trebui să apară pe 
aceste străzi, dar problema este dacă în  bugetul local, ce a spus dl. secretar, avem cuprinşi bani ca 
să suportăm aceste cheltuieli care revin pentru schimbarea străzii. Pentru că acolo se schimbă 
buletinul, se schimbă talon de maşină, se schimbă paşaport, toate actele, deci nu numai buletinul, 
indiferent ce aparţine de acte. Orice act trebuie înlocuit, altfel…” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„Dl. consilier, tocmai aceasta a fost raţiunea. Deci dacă, aceasta a fost raţiunea. S-a 

luat în considerare o anumită sumă de cheltuieli care se vor aproba la o rectificare bugetară.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Pentru strada Moldovei avem…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. Rusu Constantin:  
„…vă rog frumos, haideţi să participăm la discuţii doar consilierii şi cei care sunt invitaţi 

sau cei care participă la şedinţă acum, vor lua cuvântul la Diverse.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.141/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de 
dezvoltare pentru trimestrul I 2015. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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D-na Mornea Maria:  
„Bugetul de venituri şi cheltuieli pentru trimestrul I arată foarte frumos, mai ales la 

secţiunea „Funcţionare” şi este normal să arate aşa, dar în schimb la secţiunea „Dezvoltare”, este 
7,14%. Frumos, este sublim dar lipseşte cu desăvârşire. Problema care se pune ar fi, care am pus-
o şi care vă rog frumos să fie luată în considerare de personalul care, personalul din primărie, este 
că totuşi Investiţiile se pornesc încă din trimestrul I şi dacă ajungem iar din nou cu cheltuielile şi cu 
realizările în trimestrul IV, ţinând cont de faptul, deci nu discută de faptul că veniturile realizate sunt 
de 7,14, pentru că în momentul în care plăteşte de la…secţiunea „Dezvoltare”, putem să 
transferăm, …la secţiunea de „Dezvoltare”, nu putem invers. Deci, Investiţiile, vă rog frumos, să 
pornească măcar în trimestrul II. La trimestrul II, să nu venim iar din nou cu realizări de genul 
acesta.  

O altă problemă pe care o să o ridic şi rog să fie prezentată în nota de fundamentare 
când se propune aprobarea execuţiei bugetului de venituri şi cheltuieli, este, măcar elementele 
principale de investiţii pe care le avem, să fie justificate, planificatul, realizatul, ca să ştim de fapt ce 
se întâmplă. Cam astea sunt în mare problemele, pentru că restul îmi rezerv dreptul de a le spune 
la sfârşit.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.142/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  

Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al municipiului 
Hunedoara  pentru trimestrul I 2015. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.143/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Trandafirilor, nr. 33, bl. 33, sc. A, ap. 14, et. 3. Se dă cuvântul. 
                -     D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.144/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Rozelor, nr. 1, bl. 31, sc. C, ap. 60, et. 4. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.145/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, B-dul Dacia, nr.10, bl. B 3, sc. A, ap. 31, et. 5. Se dă cuvântul: 
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.146/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Aleea Oțelarilor, nr. 2, bl. P 2, sc. A, ap. 1, et. parter. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.147/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Pinilor, nr. 8, bl. 37, sc.C, ap. 55, et.2 . Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.148/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 

Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de analiză a solicitărilor de locuinţe în baza Legii 
nr.114/1996, republicată, cu modificările şi completările ulterioare. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot constituirea comisiei de analiză a 
solicitărilor de locuinţe în baza Legii nr.114/1996, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, a constatat următoarele: 
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    1. Viorel Arion – primar 19 voturi “pentru” 
   2. Dan Bobouţanu – viceprimar 19 voturi “pentru” 
   3. Borca-Lucan Laura Valentina - consilier  local 19 voturi “pentru” 
   4. Farcas Ladislau - consilier local 19 voturi “pentru” 
   5. Laslau Militon Danut –  sef serviciu Fond Locativ si Relaţia cu Asociaţiile de Proprietari 
19 voturi “pentru” 

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia de analiză a solicitărilor de locuinţe în baza Legii 

nr.114/1996, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, este următoarea: 
 
             1. Viorel Arion – primar; 
   2. Dan Bobouţanu - viceprimar;   
   3. Borca-Lucan Laura Valentina - consilier  local;    
   4. Farcas Ladislau - consilier local;    
   5. Laslau Militon Danut –  sef serviciu Fond Locativ si Relaţia cu Asociaţiile de Proprietari. 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.149/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri, 
destinate închirierii construite prin Agenţia Națională pentru Locuinţe situate în Hunedoara,Str. 
Luncii, nr.2, bl 7. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.150/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului Local 
nr.111/2015 privind repartizarea unor  locuinţe convenabile situate în municipiul Hunedoara. Se dă 
cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.151/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La acest punct dl. consilier Costa Mircea, nu parti cip ă la vot. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat  al 
municipiului Hunedoara, a  terenului în suprafață de 9 mp înscris în CF nr.67769, nr. top. 67769 
situat în municipiul Hunedoara, str. Ion Creangă. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.152/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat  al 
municipiului Hunedoara, a  terenului în suprafață de 241 mp înscris în CF nr.67745 , nr. top. 67745 
situat în municipiul Hunedoara, str.Plopilor nr.6. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
 
Dl. Magaon Jane : 
”În raport am citit că acest teren este în spatele familiei Rădos, care s-a ocupat de 

întreținerea acestei proprietăți, și solicită aprobarea Consiliului local. Întrebare: dacă s-a ocupat 
numai de întreținere de ce-l dăm?” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dl. consilier, vă pot răspunde eu?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Da.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Este în următoarea situație, știți foarte bine că înainte de 1989 terenurile, inclusiv cele 

de sub construcții trecuseră din proprietatea proprietarului de construcții în proprietatea Statului 
Român, ulterior a intrat în vigoare Legea fondului funciar, Legea nr. 18, care a reglementat 
constituirea dreptului de proprietate cu privire la aceste terenuri, inclusiv terenul aferent, sau terenul 
necesar, cum era înainte. Ne găsim într-o asemenea situație în care de foarte multe ori, ceea ce 
aveți în curți, în interiorul curților, să știți că nu se aseamănă cu ce este în cartea funciară, puteți 
avea mai mult sau mai puțin. Aproape în foarte puține cazuri există terenuri care să coincidă 
realității. Noi vom trece din domeniul public în domeniul privat, neavând decât cel care construiește 
să facă cerere pentru cumpărarea terenului, este dreptul lui. Acesta este demersul tehnic, normal.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”E în regulă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Am un amendament la art.1, în sensul că această trecere din domeniul public în 

domeniul privat, se va nota provizoriu în cartea funciară până la publicarea în în Monitorul Oficial a 
Hotărârii de Guvern care atestă completarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public a 
municipiului Hunedoara.” 

 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.153/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafață 
de 19 mp înscris în CF nr. 67542, nr. cad.67542, situat pe str.Moldovei, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Din câte știu este construcție deja pe ternul acesta, în ce bază, cum?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Aveți extras de C.F. aici?” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Este afișat pe geam.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”Dați-mi vă rog extrasul de C.F. ca să  vedem dacă este construcție.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Nu este notată construcția, pentru că nu este făcută, de abia este începută.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”E terminată.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Cum să fie terminată? Este în construcție încă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…în C.F. unde avem municipiul Hunedoara domeniul privat, nu apare notat în cartea 

funciară, ea poate fi realizată, dar dacă nu s-a făcut procesul verbal de recepție a lucrării și 
documentația de întabulare, nu este deocamdată notată în cartea funciară, stricto-senso.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Și e ok să votăm așa?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…este domeniul privat, fiind în domeniul privat municipiul Hunedoara face ce vrea, 

dacă vrem să o vindem sau nu vrem.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Puteți să participați și dvs..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Oricine, este licitație publică.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Da, bine.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”În mod normal, aici aveți dreptate, ar fi trebuit să-și noteze construcția în cartea 

funciară și atunci nu mai vorbeam de vânzare prin licitație publică, ci prin negociere directă. Poate 
că suntem avantajați, e licitație publică, oricine poate participa.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Procedura de licitație se iniția, se merge…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Nu intrăm în detalii, că știm…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Prin negociere directă se face…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…la masă.” 
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Dl. Palc ău Ciprian : 
”Da. Eu o să mă abțin.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, 

Costa Mircea, Farcaș Ladislau). 
Art.1-4 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Costa 

Mircea, Farcaș Ladislau). 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafață de 19 mp înscris în 
CF nr. 67542, nr. cad.67542, situat pe str.Moldovei, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 19 voturi “pentru”             
Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 19 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 19 voturi “pentru”     

                  Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 19 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
           Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
           Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea ternului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 19 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
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Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 
 

A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Crișan Ovidiu, numărul consilierilor locali prezenţi 
este de 18 în momentul de faţă. 

 
Art. 6-7 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Costa 

Mircea, Farcaș Ladislau). 
Art. 8  se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Crișan Ovidiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 

Hotărârea nr.154/2015 se aprob ă cu 16 voturi ”pentru” și 3 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Costa Mircea, Farca ș Ladislau). 

 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafață 
de 17 mp înscris în CF nr. 67672, nr.cad. 67672, situat pe b-dul Dacia, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara,  precum și a Raportului de evaluare a imobilului. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Am o problemă de înțelegere, pe Str. Moldovei 35 euro/mp, pe Bd. Dacia 22 euro/mp. 

Nu prea pot înțelege cum e așa mare discrepanță între prețurile stabilite.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Nu l-am făcut noi, evaluatorii fac..” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Tocmai de aceea, că evaluatorii fac, eu propun ca prețul de pornire la licitație să fie 

egal la ambele puncte.” 
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Dl. Bucale ț Marian:  
”…este pe bd. Dacia..” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Unde pe bd. Dacia?” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Știți unde este Banca Transilvania?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Peste drum de Banca Transilvania, mai încolo spre K-uri.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Mai încolo spre K-uri înseamnă pe str. Mureșului nu pe bd. Dacia.” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Așa este numerotat, notat, pe bd. Dacia.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Este în Micro V…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”D-na consilier Mornea, propuneți un amendament legat de preț?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da, propun ca valoarea de pornire de 2500-2400 de lei să fie pornirea.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ați formulat amendament la art.3, da?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Aveam aceeași mențiune cu privire la preț…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…prețul de pornire, 2400 de lei?” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Da.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”…supunem la vot amendamentul de la art.3, valoarea de pornire să fie 2400 de lei 

plus TVA.” 
 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafață de 17 mp înscris în 
CF nr. 67672, nr.cad. 67672, situat pe b-dul Dacia, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 19 voturi “pentru”             
Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 19 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 19 voturi “pentru”     

                   Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 19 voturi “pentru”             
         Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 19 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
          Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
          Barabaș Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
 Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 

 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea ternului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 



17 
 

Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă 19 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 19 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice pentru aprobarea vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
   Nimu Ioan – şef Birou Investiţii-preşedinte rezervă;  

       David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială  – membru rezervă; 
       Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

 

Art. 6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.155/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în condițiile legii a imobilului teren în 
suprafață de 45 mp,  înscris în CF Hunedoara nr. 63170, nr. cadastral  63170,  situat în  municipiul 
Hunedoara, str. Trandafirilor, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și  a 
Raportului de evaluare a terenului. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Am o singură întrebare. Noi am cumpărat în Micro VI cu 20 euro/mp, aici evaluarea 

este făcută la 10 euro/mp, aproape 10…veniți cu tot felul de….nu știu de ce?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Haideți să vă spun. Aveți dreptate, dar totuși ar trebui să facem distincția între 

terenurile libere de construcții și terenuri pe care deja se află edificate construcții, în baza unui 
contract de închiriere sau contract de concesiune, în baza căreia oricum Primăria a încasat bani. 
Este o sugestie pe care o fac, nu vreau să influențez cu absolut nimic votul dvs.. aici este vorba de 
un teren pe care se află edificat un spațiu comercial.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Frumos am zis…nu am înțeles. Am înțeles, dar vreau să fiți mai clar.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”… se află edificat un spațiu comercial, din punctul meu de vedere, când se face 

vânzarea, la preț, trebuie să facem distincția între teren pe care se află edificate deja construcții sau 
goale. În sensul acesta am spus…..d-na Mornea spuneți mai departe dacă aveți vre-un 
amendament în privința prețului la art.3.” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Dacă spuneți că e ok…” 
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Dl. Rusu Constantin : 
”…d-na consilier, eu nu am spus că e ok, nu vreau să influențez…” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Rugămintea mea este următoarea: într-adevăr Primăria în mare parte a evaluărilor se 

fac cu anumite persoane, nu discut dacă persoanele…desigur sunt toate membre ANEVAR și au 
dreptul să facă aceste evaluări, dar în momentul în care am această vânzare făcută în zonă, deci 
noi am cumpărat de acolo aceia 500 mp cu 20 euro/mp, această comparabilă, deci nu știu de ce nu 
a fost luată în calcul…da?” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Faceți amendamentul la art.3 în privința prețului.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Domnilor consilieri, noi nu putem trece peste raportul evaluatorului, în sensul …sub 

preț, nici dvs. nu puteți, peste puteți.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Așa este aveți perfectă dreptate, dar în momentul în care sunt diferențe de genul 

acesta, părerea mea este că ar trebui să nu mai încheiem contracte cu acești evaluatori când au 
aceste diferențe. Amendamentul meu este următorul: la art. 3 licitația să pornească de la 3000 de 
lei.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-nei Mornea Maria care se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.156/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  schimbului între imobilul teren  în suprafață de 668 
mp înscris în CF Hunedoara nr. 67960, nr.cadastral 67960,  aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara și în folosința SC Parc Industrial SRL și imobilul teren în suprafață de 668 mp înscris în 
CF nr.67972, nr. cadastral 67972 aflat în proprietatea SC Tigem 2004 SRL. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Ambele terenuri se învecinează, sunt în Parcul Industrial. Se învecinează și cu al dl. 

Crișan. Tigem-ul are un teren la stradă în formă trapezoidală, în spate mai îngust și în față are 
Parcul. Ca să facă o parcelă pe care o vrea investitorul să construiască o hală și se grăbește, a 
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cedat Tigem-ul la stradă o bucată de teren ca să facă două dreptunghiuri și ia un teren care este în 
spate.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Asta vroiam să văd și eu, este afișat pe geam. Spuneți-ne vă rog frumos cum este…” 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Terenul deținut de către Tigem la drum este acesta, terenul deținut de Parcul 

Industrial este în spatele lui. Au fost parcelate din fiecare teren s-au făcut câte două bucăți, Tigem-
ul ne cedează bucata aceasta cu ieșire spre stradă și noi le cedăm bucata aceasta din spatele 
terenului lor.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”E ok.„ 
 
D-na Rusu Violeta : 
”Noi vom avea așa o fâșie și ei așa o fâșie…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…și deschiderea la stradă este aceeași, e ok.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Aici zice că societatea are cerere din partea unui investitor, dacă știm investitorul și 

m-ar interesa în viziunea dânsului, cam câți angajați ar aduce?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Nu face obiectul acestei discuții, se scoate la licitație, se face o comasare și atunci 

putem discuta cine vine și dacă vine la licitație sau nu.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Și întrebarea mea era aceeași…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…dl. Farcaș are dreptate, nu face obiectul acestei hotărâri.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.157/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea retragerii dreptului de folosinţă asupra unor terenuri 
atribuite cu titlu gratuit în baza Legea nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea 
unei locuinţe proprietate personală, republicată. Se dă cuvântul: 
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
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-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Întrebare scurtă și concisă. Aceste terenuri sunt date acolo pe Carol Davilla și în 

partea cealaltă. Oare este bine, pentru că Primăria nu a construit utilitățile respective și ei nu s-au 
apucat să construiască, să le retragem dreptul de proprietate?” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Vă referiți că dacă Primăria și-a îndeplinit obligațiile contractuale?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Exact. Despre asta este vorba. Pentru că acolo sunt câțiva care au făcut pe cheltuiala 

lor proprie, aceea Aleea Tineretului, stând în zonă și știind despre ce este vorba, dar restul, 
Primăria și-a îndeplinit obligațiile?” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Aici aveți dreptate și eu vroiam să iau cuvântul. La ora actuală stricto-senso discutăm 

de un act juridic, de un contract încheiat între primărie și titular, contract de închiriere în vederea 
executării unor locuințe în care avem drepturi și obligații corelative de-o parte și de alta. Problema 
se pune dacă noi unilateral, că de fapt noi reziliem un contract, dacă putem rezilia unilateral, dacă 
suntem abilitați în sensul acesta, discutăm de o convenție sinalagmatică. Aici vorbim de acte 
juridice, contracte….” 

 
Dl. Bilei Lucian : 
”În conformitate cu Legea nr. 15/2003, avea obligația să construiască…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
” …să construiască…e în regulă, nu neg acest lucru, problema se pune cine constată.” 
 
Dl. Bilei Lucian : 
”În această lege, nu exista nici o obligație pentru primărie să facă ceva lucrări pe acele 

terenuri. Din lege nu rezultă o astfel de obligație.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ok. Trecem peste…” 
 
Dl. Bilei Lucian : 
”…terenurile au fost date pe bază de proces verbal, au fost predate de către primărie 

pe bază de proces verbal și au fost atribuite, bine înțeles și hotărâre de consiliu local,  în folosință. 
Ele s-au atribuit în folosință, cei care și-au notat acest drept de folosință în cartea funciară, probabil 
că la ora actuală au carte funciară cu teren aparținând primăriei și dreptul lor de folosință. Acest 
proiect de hotărâre se referă la retragerea acestui drept de folosință pentru că în conformitate cu 
art. 6 din lege, ei nu au început construcția.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Întrebarea mea este dacă atribuirea s-a făcut prin act unilateral al primăriei dat în 

baza unui act normativ sau dacă atribuirea s-a făcut în temeiul unei convenții semnată de ambele 



21 
 

 părți și de către primărie și de către cel care a dobândit dreptul de folosință.” 
 
Dl. Bilei Lucian : 
”Nu a fost nici un fel de contract, nici un fel de convenție, a fost doar un proces verbal 

prin care s-a predat terenurile cu identificare topo și tot ce trebuie.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Compartimentul de specialitate, ce poziție aveți?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”În cazul nerespectării condițiilor prevăzute la aliniatul 1 prin hotărârea consiliului local, 

ceea ce zicea dl. Bilei, i se retrage beneficiarului dreptul de folosință asupra terenului dat prin 
atribuire.„ 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Deci ne pliem pe textul de lege.” 
 
Dl. Lasl ău Dănu ț: 
”Tot prin hotărâre de consiliu a fost și atribuită.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Asta am și întrebat, era vorba de echivalența actelor.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Ținând cont că la aceea vreme am fost consilier, vreau să spun că s-a deviat un pic 

de la subiect, pentru că trebuia să se prezinte…au fost două hotărâri de consiliu la vremea aceea. 
Una dintre hotărârile de consiliu în 2004 a fost să se dea 20 de parcele pentru tineri, ca să 
construiască, aceste parcele se dădeau cu titlu gratuit, ca să-și construiască iar după construcție le 
vindea și terenul. Ulterior s-au mai dat 30 de parcele, în total deci 50 de parcele, aceste parcele s-
au dat la 49 euro/mp, s-au vândut, ele au fost propuse pentru vânzare, nu s-au vândut în totalitate. 
Condiția era ca acești bani să se folosească pentru utilități, inclusiv asfaltarea străzii Tineretului. 
Acești bani s-au încasat și nu s-a făcut absolut nimic. Tinerii care și-au construit case, și-au făcut 
toate utilitățile pe banii proprii, inclusiv canalizare, iluminat, tot. Asta este realitatea.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Din punctul dvs. de vedere aveți dreptate, dar sunt două noțiuni distincte.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Corect, așa trebuiau prezentate.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Una este situația juridică a terenurilor care au fost cumpărate și în temeiul contractului 

de vânzare, primăria și-a asumat obligația de a executa anumite utilități și alta este situația juridică 
a acestor terenuri date în folosință cu titlu gratuit prin act unilateral al unității emitente, adică al 
primăriei. Dacă este așa că este act unilateral, și nu este creator de obligații în sarcina noastră.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”…cred că din parcelele care sunt aici, din cele 19, cred că numai dacă sunt 5 care nu 

au fost date cu titlu gratuit, restul cred că nu s-au vândut.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Atenție, toate aceste 19 poziții sunt date cu titlu gratuit?” 
 
Dl. Bilei Lucian : 
”Absolut.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria). 
Art.1-2 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abținere” (Mornea Maria, Magaon 

Jane). 
Art.3 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.158/2015 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 

(Mornea Maria, Magaon Jane). 
 
La acest punct domnii consilieri Muzic Robert și Mărginean Alexandru nu 

particip ă la vot. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în 
municipiul Hunedoara pentru luna martie 2015. Se dă cuvântul: 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.159/2015 se aprob ă în unanimitate . 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie).  Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de concesiune 
nr.1/01.10.2004, pentru spațiul în suprafaţă de 43,94 mp cu destinația de cabinet medical situat în 
B-dul Republicii, nr.5, municipiul Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.160/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Crișan Ovidiu, numărul consilierilor locali prezenţi 

este de 18 în momentul de faţă. 
 

La punctul 21 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele 
care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.161/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
Au sosit în sala de şedinţă dl. consilier Farcaș Ladislau, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în proprietatea 
Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în proprietatea 
privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. Se dă cuvântul: 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
” Ca o mențiune aici, se face exact aplicarea articolului din Legea nr.18/1991, despre 

care v-am spus, terenurile aflate sub construcții și aici avem art.35, 36 din legea respectivă.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu:  
”Cu titlu gratuit?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da. Într-adevăr legea prevede că se restituie cu titlu gratuit dreptul de proprietate.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Dar e din proprietatea Statului Român, nu a primăriei…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Atenție, avem extras de carte funciară…” 
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D-na Mornea Maria : 
”Dar, dl. președinte de ședință, așa scrie în hotărâre, aflate în proprietatea Statului 

Român.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dar nu, d-na Mornea….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”….și în administrarea consiliului local….” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”…eu v-am spus punctul final, pe care îl vom vota, acum votăm deocamdată ceea ce 

este firesc prima dată, trecerea din proprietatea Statului în domeniul…” 
 
D-na Mornea Maria : 
”…dar nu face…dl. președinte, încă o dată, propunerea de trecere a unui teren aflat în 

proprietatea Statului Român și în administrarea consiliului local, în proprietatea privată…păi cum, 
eu dispun de proprietatea Statului Român….” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”…numai puțin,….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”D-na consilier….” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Propune.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Da. Ce?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Trecerea. Etapa finală este a Comisiei Județene și prin Ordin al Prefectului.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”D-na Mornea, aceasta era procedura pe Legea nr.18/1991, nu discutăm de domeniul 

public al primăriei, de domeniul privat al municipiului ci discutăm de proprietatea Statului și asta 
este prima procedură pe care noi o facem. Oricum avizul final se dă prin Ordin al Prefectului. Nu 
încălcăm cu nimic legea, aici.” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Deci luăm de la Stat și le dăm lor.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”D-na Mornea, înainte singura posibilitate legală de intrare în posesia terenurilor, era 

moștenirea. La vânzare-cumpărare îți atribuia 100 sau 200 de metri, nici măcar cât era construcția, 
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 casa, și restul trecea în proprietatea Statului.”    
 
D-na Mornea Maria : 
”Ok, știu problema. Problema se pune în felul următor, pentru că în Legea nr.18/1991, 

dacă bine îmi aduc eu aminte, poate că nu știu chiar așa de bine ca și dvs., ceea ce nu se putea 
atribui ca proprietate celor care dețineau terenurile respective, trecea în proprietatea primăriei, nu a 
Statului.”      

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu.”              
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu. D-na Mornea, lăsaţi-mă să vă explic eu. Înainte de 1989 au fost două legi. Legea 

58 şi 59 din 1974, aici îl contrazic pe dl. secretar, inclusiv în cazul moştenirilor, terenurile,  după 
apariţia acestor legi, terenurile au trecut în proprietatea Statului, direct.”      

 
D-na Mornea Maria : 
”Da.”          
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Iar Legea 18/1991, repară tocmai această nedreptate şi le restituie cu titlu gratuit 

dreptul de proprietate.”                                         
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Voinia Claudiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.162/2015 se aprob ă în unanimitate.  

La punctul 23 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție).  
Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului Local nr.83/2015 
privind aprobarea sumei de  până la 100 000 lei din bugetul local pentru organizarea şi 
desfăşurarea evenimentului „Festivalul Tineretului”,  în perioada 01 – 03 mai, conform Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Eu nu am fost de acord când s-a aprobat hotărârea asta şi îmi aduc aminte foarte 

bine, deci era 100 000 lei şi 170 000 …” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Se pare că a fost o eroare materială.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Personalul din primărie nu vrea să ne pună în continuu în atenţie dacă suntem destul 

de vigilenţi sau nu.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Bine, noi am mai atras atenţia asupra modului de redactare, dar trecem peste.” 

 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Voinia Claudiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.163/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între Municipiul 
Hunedoara şi Agenția pentru Agenda Digitală a României. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Din nou aceeaşi problemă, cu vigilenţa consilierilor. Propun un amendament, pentru 

că în protocolul de colaborare se menţionează la prima pagină… Centrul Naţional „România 
Digitală”, care a dispărut…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„…ca şi denumire.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”De aceea şi încheiem un alt protocol de colaborare, Centrul Naţional „România 

Digitală să se înlocuiască cu Agenția pentru Agenda Digitală a României, pentru că despre asta 
este vorba, da?” 

 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei Mornea Maria, care se aprobă în unanimitate 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.    
Hotărârea nr.164/2015 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 25 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 250 lei din bugetul local pentru organizarea 
şi desfăşurarea evenimentului „Comemorare Constantin Bursan”, în data de 21 mai 2015. Se dă 
cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.165/2015 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 26 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 5.000 lei din bugetul local pentru 
organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Noaptea Muzeelor”, în data de 16 mai 2015. Se dă 
cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
”Muzeul nostru este Castelul, da? Deci avem acum organizarea, am dat o grămadă de 

bani pentru toate evenimentele care se organizează la Castel. Servicii de organizare eveniment 
2000 de lei, lumini şi sonorizare 3000 de lei, păi acestea sunt acum instalate, le facem din nou? 
Dacă bine ştiu în momentul în care acum se face Târgul Castelelor, toate aceste cheltuieli sunt 
făcute, le facem din nou?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„D-na consilier Muzeul nostru nu este Castelul, Muzeul a fost aprobat şi acreditat, 

Castelul Corvinilor a rămas separat.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Zice aşa: anul acesta Noaptea Muzeelor va avea loc sâmbătă 16 mai la Castelul 

Corvinilor, dl. secretar.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Este aceeaşi locaţie. Muzeul este Muzeul de Arhiologie, Etnografie…” 
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D-na Mornea Maria : 
”…dar nu este organizat…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Este, are şi personal.” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Ok, bine, …aşa aţi spus aici…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Am înţeles….probabil că e tot greşeala noastră.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„D-na Mornea, mergem mai departe?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”E ok, eu sunt împotrivă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”și un vot ”împotrivă”(Mornea Maria). 
Art.1-3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”și un vot ”împotrivă”(Mornea Maria). 
Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.166/2015 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și un vot 

”împotriv ă”(Mornea Maria). 
 
A părăsit  sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până la 5.000 lei în 
vederea participării unui grup de 5 elevi instrumentişti, împreună cu un profesor însoţitor din 
municipiul Hunedoara la Turneul artistic al Orchestrei „Capella Juventa”, eveniment care se va 
desfăşura în oraşul Ilmenau din Germania, în perioada 12 mai – 20 mai 2015. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.167/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
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La acest punct dl. consilieri Mornea Maria, Borca-Luncan Laura, Magaon Jane și 
Farcaș Ladislau, nu participă la vot. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în func ție). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până la 22.000 lei în 
vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara şi a delegaţiei 
oficiale a municipiului Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAŢIONAL”, eveniment care se va 
desfăşura la Argenteuil - Franţa, în perioada 29 mai - 4 iunie 2015. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind participarea delegaţiei oficiale a 
municipiului Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAŢIONAL”, eveniment care se va desfăşura la 
Argenteuil - Franţa, în perioada 29 mai - 4 iunie 2015, a constatat următoarele: 
 

Borca- Luncan Laura Valentina – consilier local 15 voturi “pentru” 
Mornea Maria – consilier local 15 voturi “pentru” 
Magaon Jane– consilier local 15 voturi “pentru” 
Farcaş Ladislau – consilier local 15 voturi “pentru” 

                                                                    
În urma acestor rezultate delegaţiea oficială a municipiului Hunedoara la „GALA DE 

DANS INTERNAŢIONAL”, eveniment care se va desfăşura la Argenteuil - Franţa, în perioada 29 
mai - 4 iunie 2015, este următoarea: 
 

Borca- Luncan Laura Valentina – consilier local; 
Mornea Maria – consilier local;  
Magaon Jane– consilier local; 
Farcaş Ladislau – consilier local. 

Art.2-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.168/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 29 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor în 
func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 500 lei din bugetul local pentru 
organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Ziua Eroilor”, în data de 21 mai 2015. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.169/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului de Delegare a 
Gestiunii Serviciului de Transport Public Local de Persoane prin Curse regulate în Municipiului 
Hunedoara nr.51/45630/27.08.2013. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Maria Mornea:  
”Vreau să fac un amendament la această hotărâre la articolul 2, S.c. Eco Sid S.R.L. 

Hunedoara în calitate de delegat are obligația ca la data încetării contractului menționat la art. 1 să 
predea în deplină proprietate delegatarului Municipiul Hunedoara, pe bază de proces verbal de 
predare-primire, infrastructura aferentă şi bunurile delegate. Propun să se scoată din hotărâre cât și 
cele achiziționate prin programul de investiții, bunuri de retur după caz în mod gratuit şi libere de 
orice sarcini, pentru că aici ar intra mijloacele de transport care nu pot fi transferate în mod gratuit și 
libere de sarcini. Atunci am zis să ne oprim la bunurile delegate. Deci tot ceea ce a predat primăria 
să ne ..„ 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ce am dat să primim.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
 „..să preia înapoi.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Și este logic. Nu putem într-adevăr să preluăm ceea ce au cumpărat și constituie 

patrimoniul lor. Așa este.” 
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D-na Maria Mornea:  
”Exact.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Acel patrimoniu poate fi urmărit pentru eventuale creanțe sau debite.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Exact. Exact la acest lucru m-am referit.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Exact așa este.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”De aceea fac acest amendament ca să ne oprim aici, fără celelalte bunuri care să fie 

sancționate.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Deci avem amendamentul doamnei Mornea. Îl supunem la vot. Ați înțeles? În sensul 

în care preluarea bunurilor să fie doar în ceea ce privește cele pe care noi, Municipiul Hunedoara, 
le-am predat prin proces verbal de predare-primire și nu cele achiziționate ca patrimoniu în 
desfășurarea activității de către Eco Sid, respectiv mijloacele de transport care au fost cumpărate.„ 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Prin asta modificați contractul. În contract scrie inclusiv  bunurile achiziționate prin 

programul de investiții bunuri de retur. Modificați contractul care e din 2013.” 
 
Dl. Nicolae Balo șin:  
”Aici este o referire nu la mijloacele de transport, la investițiile făcute în spațiile pe care 

le-am primit ca bunuri de retur. Probabil, nu știu, un calorifer, o oglindă, ceva de genul acesta. În 
spațiile pe care le-am primit prin proces-verbal de predare-primire; nu cred că este referire la 
mijloacele de transport.” 

 
D-na Maria Mornea:  
”Și mijloacele fixe nu sunt bunuri de investiții?” 

 
D-na Maria Mornea:  
”Da?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ba da, atenție mare aici ați formulat generic. Bunuri achiziționate prin programul de 

investiții sunt și mijloacele de transport nu numai neapărat îmbunătățirile aduse pentru punerea în 
valoare și pentru exploatarea bunurilor primite.„ 

 
D-na Maria Mornea:  
”Acele bunuri aparțin, sunt patrimoniul societății și nu putem să le preluăm noi cu titlu 

gratuit.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”…acele bunuri sunt în proprietatea privată a SRL-ului.” 
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Dl. Palc ău Ciprian:  
”S-a plătit pentru ele.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Exact.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Pe mijloacele de transport nu e pus sechestru.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu e pus sechestru dar executarea silită se face în alte condiții prevăzute de lege. Le 

iei în cadrul unei executări silite, nu le preiei..„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Lucrul este simplu. În momentul în care noi luăm niște bunuri care sunt proprietatea 

Eco Sid, da? Și el, acele bunuri, pentru acele bunuri Eco Sid-ul a plătit, mă rog, și sunt patrimoniul 
lor, în afară de faptul că nu avem dreptul să le preluăm gratuit, da? Este și partea cealaltă de 
evaziune fiscală pentru că ele pot fi valorificate și pentru valorificarea bunurilor respective să 
plătească impozite și taxe.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Și încă ceva, domnul secretar, spui că avem sechestru, ok dar discutăm aici din punct 

de vedere juridic și de rangul creditorilor. Este posibil să fim de rang doi, rang unu la executare silită 
să fie altcineva.” 

 
D-na Maria Mornea:  
”Executarea silită înseamnă o dare în plată.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”.. discutăm de o altfel de întocmire a dreptului de proprietate. Nu are de-a face cu 

chestiunea aceasta.„ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
 „Mai are cineva sechestru pe bunuri?” 
 
Dl. Nicolae Balo șin:  
”Pe mașini nu„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Dar nu contează că are sau nu.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dar nu, dar aveți debite care sunt urmărite? Sunt. Avem creditori, nu?” 
 
Dl. Nicolae Balo șin:  
”Numai pe teren. Terenurile sunt …..„ 
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D-na Maria Mornea:  
”Nu pe terenuri.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dar nu contează. Deci are creanțe împotriva ta?” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Societatea are...” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Pentru bunuri.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Are creanțe împotriva ta. El poate să ….orice. Atenție ..să ne gândim bine. Doamna 

Mornea are dreptate. Formulați amendamentul doamna Mornea.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci eu spun că mă opresc la bunurile delegate. Bunurile delegate și...” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Bunurile respective dacă e așa, numai puțin, ai sechestru, execută-le prin executor 

conform prevederilor articolului din codul de executări silite.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Corect.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da, dar le preiau un bun..„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Corect.„ 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Maria Mornea:  
”Domnul președinte..” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Dar primăria ce să facă cu ele? Nu e..” 
 
D-na Maria Mornea:  
 „Asta este că vom..” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Primăria după aceea poate să transmită folosința cu titlu gratuit printr-un contract de 

comodat bunurile respective către societate, că tot ei sunt parte.” 
 
Dl .primar Viorel Arion:  
”Poate?” 
 
Dl Rusu Constantin:  
”De ce nu? 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Sub formă de comodat, da.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da. Comodat. Repet, împrumută folosința.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Sub formă de comodat da.” 
  
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Exact. Da. Cu titlu gratuit.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Bun, doamna Mornea amendamentul este, ne oprim până la bunurile delegate.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Dar noi trebuie să facem asta? Nu avem juriști în primărie?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Numai puțin. Numai puțin. Numai puțin. Haideți că nu are rost să discutăm, trecem 

peste. Deci doamna Mornea a formulat amendamentul la articolul 2.”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Domnul consilier Palcău.„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Da.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Iertați-mă dar niciodată nu am intervenit și nu m-am referit la domnii consilieri. ” 
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Dl. Palc ău Ciprian:  
”Păi da dar stăm noi, presupunem noi și acesta..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Vă rog nu mai faceți afirmații gratuite că nu avem juriști în primărie, avem. Dar cine le 

știe pe toate?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ciprian, haide.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Cine le știe pe toate? Spuneți-mi unul, în afară de Dumnezeu, cine le știe pe toate?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Votăm aici..” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da, numai puțin doamna consilier Mornea a propus..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Nu mă faceți să vorbesc și eu că vorbesc prea mult.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Numai puțin, numai puțin domnule secretar haideți că chiar suntem bine în termen. 

Avem așa articolul 2, amendamentul este să sune în acest mod articolul: SC Eco Sid SRL în 
calitate de delegat are obligația ca la data încetării contractului menționat la articolul 1 să predea în 
deplină proprietate delegatarului Municipiului Hunedoara pe bază de proces-verbal de predare-
primire infrastructura aferentă și bunurile delegate libere, în mod gratuit și libere de orice sarcini.„ 

 
D-na Maria Mornea:  
”Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Deci se taie cât și cele achiziționate prin programul de investiții, bunuri de retur, după 

caz, da?” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Mornea Maria, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.170/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 31 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 
func ţie). Proiect de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate de pe raza administrativ teritoriala a Municipiului Hunedoara. Se dă 
cuvântul: 
               -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Societății PRIM TRANSPREST HUNEDOARA 
SRL, a constatat următoarele: 

 
dl POANTĂ MARINEL NELU 19 voturi “pentru”                                                                                             

 
În urma acestor rezultate reprezentantul Municipiului Hunedoara în Adunarea 

Generală a Societății PRIM TRANSPREST HUNEDOARA SRL, este: 
 

                            dl POANTĂ MARINEL NELU 
 
Având în vedere faptul că art. 7 din cadrul proiectului de hotărâre au caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 



37 
 

aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind împuternicirea unei persoane, în 

calitate de reprezentant legal al Societății PRIM TRANSPREST HUNEDOARA SRL, să semneze în 
numele și pentru aceasta Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 

d-nul Fan Valentin - Dorin 19 voturi “pentru”                                                                                             
 

În urma acestor rezultate persoana împuternicită să semneze în numele și pentru 
aceasta Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, este: 

 
d-nul Fan Valentin - Dorin 

 

Art. 8-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.171/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul majorit ăţii consilierilor prezen ți). 

Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţelor de traseu pentru efectuarea serviciului de  transport 
public local de persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara. Se dă cuvântul:   
               -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Aș dori să facem un amendament la linia 6 de transport Pestiș, ca autobuzul să intre 

prin localitate.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Deci la articolul 1, da?„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Da.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Intrarea...” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Pe sensul Hunedoara-Deva. Să intre la intersecția cu Pestișu Mic prin sat și să iasă la 

intersecția cu Almașul Mic.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da, deci la articolul 1 s-a formulat un amendament în legătură cu traseul de transport 

în localitatea Pestișul Mare.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouțanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.172/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 124/2015 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, a imobilului apartament nr.1 în suprafață construită de 244 mp, 
suprafață utilă de 221,25 mp, cotă parți comune 25/33 și cotă teren 188/247, situat în Hunedoara, 
str. Pescărușului, înscris în CF nr.67229-C1-U1. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.173/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit  sala de şedinţă dl. consilier Artean Mircea, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea  organizării păşunatului şi exploatării pajiştilor 
permanente, aflate  în domeniul privat al municipiului Hunedoara, în anul 2015 și revocarea 
Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara  nr.119/2015 privind aprobarea organizării 
păşunatului şi exploatării pajiştilor permanente,aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara, 
în anul 2015. Se dă cuvântul: 
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                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-   Se prezintă raportul comisiei de buget. 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice. 
-  Se prezintă raportul comisiei de urbanism. 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Am nişte nedumeriri, la art.3, punctul 2, după aprobarea amenajamentului pastoral la 

nivel de unitate administrativ-teritorială, în condiţiile legii, consiliul local al municipiului Hunedoara va 
dezbate aprobarea încheierii unor acte adiţionale la contractele încheiate în baza prezentei hotărâri, 
urmând a fi stabilită o nouă chirie astfel încât să se ţină cont de echilibrul financiar dintre valoarea 
producţiei de iarbă disponibilă şi obligaţiile care îi sunt impuse utilizatorului pajiştii permanente prin 
cheltuielile cu implementarea amenajamentului pastoral. Avem hotărârea Consiliului Judeţean unde 
ne dă din 2004 producţia totală de masă verde până în 2014, iar în hotărârea Consiliului Judeţean 
nr.13 din 2015 ne arată că tona de masă verde, spune: se stabileşte preţul mediu la masă verde pe 
pajişti pe anul 2015 în valoare de 50 de lei pe tonă. Eu zic că ar trebui să ne adaptăm şi noi un pic 
cu Consiliul Judeţean, dacă Consiliul Judeţean a aprobat o asemenea sumă. După aceea spune că: 
pe anul 2014 producţia medie pe hectar este de 5  tone, pe o suprafaţă de 189 de ha, în fine nu 
asta este, dar dacă sunt la nivelul judeţului aceste date, trebuiau să fie prezentate şi nouă ca să 
putem să votăm un pic în cunoştinţă de cauză şi să aducem la ce se întâmplă în judeţ. Dacă este 
50 de lei pe tonă, atunci eu propun preţul mediu să plece de la 250 lei/ha, preţul de licitaţie, chiar 
dacă se supralicitează. Al doilea lucru, această hotărâre nu ştiu dacă îşi mai are rostul deoarece 
vine următoarea hotărâre prin care se fac 3 contracte, acte adiţionale la contracte. Aici spune în 
felul următor: Aprobă perioada de închiriere, care va fi de 7 ani, nu am nimic împotrivă, dar e 
problema, noi venim acum şi facem un contract pe un act adiţional la contractul de anul trecut, pe o 
perioadă de 1 an, deci nu mai poate fi respectată perioada din 2015 până la 31 decembrie 2021, 
deoarece noi intrăm anul viitor dacă mai prelungim cu un an trebuie să ne ducem în 2022. Consider 
că nu este ceva bine. Acum noi avem cam 4 pajişti plus cele pe care le avem în litigiu cu d-na 
Coşereanu, cele cu d-na Coşereanu nu le putem lua în discuţie, dar pe lângă cele 3 acte adiţionale 
care se fac la contracte, mai rămâne o singură pajişte la Pestiş, această hotărâre rămâne valabilă. 
Dar ce facem cu cele 3 unde prelungim actul adiţional.  

Trebuie să găsim o soluţie pentru că cele două hotărâri se bat cap în cap.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Cele 3 contracte, 251, 252, şi 253/49 au fost încheiate anul trecut în urma unei licitaţii 

publice cu preţul pe care dvs. l-aţi hotărât. Şi anul trecut a fost hotărârea Consiliului Judeţean 60 
lei/1000 kg producţie de iarbă, aveam comunicată de la Direcţia Agricolă că pajiştile noastre au 2,5 
tone de producţie masă verde. Acest lucru s-a spus în timpul şedinţei, s-a făcut amendament să fie 
480 lei/ ha şi s-a mers pe 480  de lei. De aceea veţi observa că la următoarea hotărâre nu se umblă 
la preţul pe care dvs. l-aţi stabilit anul trecut. Contractele de închiriere încheiate anul trecut intră sub 
incidenţa unui Ordin care aprobă cadrul legal de închiriere şi nu poate fi prelungit mai mult de 1 an. 
Această hotărâre, aţi spus de producţia de masă verde, amenajamentul pastoral, după câte ştiu eu 
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şi în zonă la dvs., dar probabil că nu au rezistat s-au făcut acele îngrădiri. De anul viitor Consiliul 
Judeţean nu va mai stabili preţul pe tonă de masă verde şi amenajamentul pastoral îl va spune: 
trupul de păşune Dumbrava Neagră are atât….. pe ha, şi va rămâne la latitudinea U.A.T.-ului să-şi 
stabilească preţul. Tocmai în această idee ne-a fost recomandat să revocăm hotărârea iniţială şi să 
avem aceste completări în aceasta, în urma apariţiei a Hotărârii de Guvern nr.78, care modifică 
1064/2013. De aceea avem această hotărâre şi de data acesta în cele două trupuri de păşune pe 
care vi le propunem a fi scoase la licitaţie, noi am propus doar suprafaţa eligibilă, în cele două 
trupuri de păşune cu care primăria s-a înscris anul trecut la APIA. De la 1 ianuarie 2015 instituţiile 
publice nu mai au voie să se înscrie la APIA, de aceea suntem nevoiţi să scoatem la licitaţie, fiindcă 
este curată, dacă o lăsăm în nelucrare, nepăşunare anul acesta, va deveni iarăşi vraişte şi eu 
consider că hotărârea respectă în tocmai legislaţia nou apărută.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
”Din nou întreb, sunt 3 pajişti la care se face un act adiţional, la următoarea hotărâre, 

deci nu mai respectă termenul, pentru că contractul începe din 2015 până în 2021. Dacă noi 
prelungim contractul cu un an la cele 3 pajişti acelea nu vor mai putea să folosească 7 ani. La art. 4, 
spune: Aprobă perioada de închiriere, care va fi de 7 ani, respectiv până în 31 decembrie 2021.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Vă referiţi la celelalte 3?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Da, acelea dacă noi le facem act adiţional, la cele 3 care urmează în următoarea 

hotărâre, de aceea spun că cele 2 hotărâri sunt legate una de alta. Dacă noi le prelungim contractul 
cu un act adiţional, nu mai respectăm această hotărâre.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Ordinul Ministerului Agriculturii 407/2013, spune clar pe un an. Contractele au fost 

încheiate…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”…nu aţi înţeles. Eu mă refer la art. 4 din proiectul de hotărâre la care suntem, care 

contrazice pe următoarea hotărâre.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Ca termen se referă…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”…şi dă şi perioada până la 31 decembrie 2021.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Celelalte, la care facem actele adiţionale, la anul vor fi scoase la licitaţie…şi atunci tot 

pe 7 sau 10 ani, cum veţi hotărî.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Deci nu există o legătură între ceea ce votăm acum şi hotărârea următoare…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Nu…” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Amenajamentul pastoral conform legii se face pe o anumită perioadă de timp…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Corect…” 
 
D-na Mornea Maria : 
„…şi în funcţie de acest amenajament pastoral se încheie când se scoate la licitaţie, 

se încheie şi contractele de închiriere.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Cele pentru care prelungim, neavând amenajamentul pastoral trebuie să le scoatem 

la licitaţie, actele adiţionale nu le mai licităm.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Deci este un alt obiect, dl. consilier. Obiectul celor 3 contracte nu se suprapune cu 

obiectul acestei hotărâri. Mulţumit dl. consilier Magaon?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Sper să mai trăiţi până la anul, că eu nu voi mai fi şi să vă menţineţi propunerea de 

250 lei. Vă menţineţi acest amendament?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”La următorul proiect, din moment ce nu e făcut amenajamentul pastoral, degeaba 

spun eu…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Deci nu mai faceţi nici un amendament.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Vreau să fac următorul amendament, la art.3 cu (1): Aprobă preţul minim de pornire a 

licitaţiei publice de 480 lei/ha, pentru suprafeţele declarate eligibile.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Da la art.3, pentru suprafeţele declarate eligibile.” 
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D-na Mornea Maria : 
„…pentru cele care sunt într-adevăr păşunate.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Aici trebuie ţinut cont, dânşii, pe lângă faptul că plătesc 480 lei, conform Codului 

Fiscal, trebuie să plătească şi impozitul pe…” 
 
D-na Mornea Maria : 
„…pe venit.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Nu pe venit, pe teren.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Pe teren, pentru terenul pe care îl folosesc pentru păşunat şi pentru animale plătesc, 

norma de venit se stabileşte la animale, nu la teren, dl. secretar, art.72, vine şi-mi spune clar care 
sunt suprafeţele care nu intră la impozit şi care nu intră în norma de venit. În momentul în care am 
terenul, pe care îl utilizez pentru păşunat, norma de venit mi se stabileşte pentru capetele pe care le 
deţin.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Este altceva. Aţi propus un amendament, adăugarea cuvântului declarat eligibil, la 

art.3 alin(1). Deci art.3 alin(1) va suna aşa: Aprobă preţul minim de pornire a licitaţiei publice de 480 
lei/ha, pentru suprafeţele declarate eligibile,  până la aprobarea amenajamentului pastoral, ţinându-
se cont de valoarea producţiei de iarbă disponibilă/hectar, stabilită în condiţiile legii. Este bine aşa?” 

 

D-na Mornea Maria : 
„Da.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-nei Mornea, care se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.12/2015 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 
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1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Cazan Florian - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea comisiei de licitaţie 
pentru închirierea prin licitaţie publică a pajiştilor din proprietatea  privată a municipiului Hunedoara, 
a constatat următoarele: 
 
Preşedinte        Demeter Ladislau-Director tehnic-Direcția tehnică 18 voturi “pentru” 

Membrii: Codrin Mircea Sorin-Director economic  -Direcţia Economică 18 voturi “pentru” 

 Suciu Mariana – Șef birou-Birou Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea Legilor Fondului   

                                     Funciar care va îndeplini şi activităţile de secretariat 18 voturi “pentru” 

 Ponta Cristina-şef serviciu-buget, finanţe,contabilitate 18 voturi “pentru” 

  Matei Adina-consilier juridic Direcția Juridică- secretar cu drept de vot 18 voturi “pentru”             

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru închirierea prin licitaţie publică a pajiştilor din proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara,  este următoarea: 

 
           Preşedinte       Demeter Ladislau-Director tehnic-Direcția tehnică; 

 Membrii:    Codrin Mircea Sorin-Director economic  -Direcţia Economică; 

     Suciu Mariana – Șef birou-Birou Registrul Agricol,Cadastru,Aplicarea Legilor  

                                                           Fondului Funciar care va îndeplini şi activităţile de secretariat; 

     Ponta Cristina-şef serviciu-buget, finanţe,contabilitate. 

    Matei Adina-consilier juridic Direcția Juridică- secretar cu drept de vot; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea prin licitaţie publică 
a pajiştilor din proprietatea  privată a municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
   Nimu Ioan – şef birou investiţii - preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”   

       Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcția Juridică –  membru rezervă 18 voturi “pentru”   
       Popa Anișoara – Director executiv adjunct-Direcția economică 18 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezerv ă în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei publice închirierea prin licitaţie publică a pajiştilor din proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara,  este următoarea:                                                                                              

 
   Nimu Ioan – şef birou investiţii - preşedinte de rezervă; 

       Barabaș Ștefan – consilier juridic  Direcția Juridică –  membru rezervă; 
       Popa Anișoara – Director executiv adjunct-Direcția economică. 
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Art.7-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.174/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind prelungirea prin acte adiționale a Contractelor de închiriere a 
suprafețelor de pajiști aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Maria Mornea:  
”Cu pășunile, da?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da, doamna consilier.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci, am pentru că așa cum am propus dincolo ca suprafața să fie cea eligibilă 

taxată, același amendament vreau să îl fac și la aceste acte adiționale, adică înainte de articolul 1 
ca să mergem în regulă și articolul 1 să se redefinească în felul următor: la capitolul 2, obiectul 
contractului în suprafață de…, modificată în funcție de suprafața eligibilă, nu știu cum să formulez.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
” Închirierea suprafețelor de pajiști declarate eligibile aflate în domeniul privat.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Exact. Da. Închirierea pajiștilor la fel se..” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”La fiecare, la articolul 1, 2 și 3.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci articolul 1, capitolul 2, obiectul contractului, punctul 1 obiectul prezentului 

contract îl constituie încheierea, că nu am contractul vechi la mine. De aceea mă ghidez după cel 
care îl facem acum. De pajiști aflată în domeniul privat al Municipiului pentru pășunat în număr de.., 
situată în blocul fizic ..-.., tarla, în suprafață de..ha declarate eligibile.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-na Maria Mornea:  
”Domnul secretar zic bine?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Numai puțin vă rog. Iertați-mă. Da, deci la ..” 
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D-na Maria Mornea:  
”La capitolul 2 obiectul contractului, da? la punctul 1.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
 „Deci articolul 1 din actul adițional va fi: în suprafață de .. identificată în schiţa anexată 

declarată eligibilă.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Declarată eligibilă. Da„ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Articolul 1 acum din actul adițional care este acum va deveni articolul 2.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Articolul 2 și așa mai departe .” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Și așa mai departe.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”La toate actele adiționale.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”La toate actele adiționale deci suprafețele ..„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Să fie cele declarate eligibile. Dacă ne-am dus acolo cu declarate eligibile ..” 
 
Dl .Rusu Constantin:  
”Deci trebuie să adăugăm peste tot sintagma declarate eligibile, da? Iar articolul 1 se 

renumerotează ca fiind articolul 2, da? „ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Da.” 
 
Se supune la vot amendamentul d-nei consilier Mornea Maria, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.175/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul consilierilor în 

func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului şi informării publicului, a planului 
urbanistic zonal„Hotel D+P+2E, sală festivităţi D+P, sistematizare verticală şi împrejmuire 
proprietate” str. Voinii nr. 2A, municipiul Hunedoara şi a regulamentului aferent acestuia. Se dă 
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cuvântul: 
                 -   D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.176/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 37 al ordinii de zi Adresa nr.7540/08.04.2015 a SC APA PROD SA , înregistrată la 
primăria municipiului Hunedoara sub nr.25601/09.04.2015. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci, în primul rând nu fac aprecieri asupra limbajului folosit de doamna director 

economic pentru că nu are rost.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da acum nu discutăm de limbaj discutăm de atitudine. Când mesteci gumă nu ai cum 

să te exprimi mestecând gumă.„ 
 

D-na Maria Mornea:  
”Nu, nu avem ce discuta. Sigur știu clar că ea nu are ..nu s-a încheiat încă exercițiul 

financiar pentru anul precedent dar în momentul în care îmi fac o preliminare a cheltuielilor țin cont 
de acele cheltuieli care sunt clare, adică amortismentul pe care mie dânsa vine și îmi zice că de 
acolo e diferența. Nu aceste aspecte. Solicit ca, consiliul local să o cheme pe doamna ca să ne dea 
niște precizări referitoare la modul în care a tratat acest subiect și în plus, rugăminte, ca toate 
hotărârile care se iau în adunările Generale ale Apa Prod la care participă delegatul nostru cu 
împuternicire să ni se comunice ce s-a hotărât. ” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Corect, da așa este.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da? 1. 2. Îmi spune doamna că dividendele au fost trecute, aferente, au fost lăsate la 

fondul … legat de așa, în momentul în care dividendele care erau aferente consiliului local au fost 
direcționate în altă parte, normal trebuia să se facă cunoscut consiliului local și consiliul local să își 
cuprindă aceste venituri și această cheltuială prin care se majora participarea consiliului local la 
aceste fonduri. Așa o părere simplă de, mă rog, nu neapărat de director economic. Deci acestea 
sunt în mare. Rog, această adresă prin care doamna să fie totuși chemată și să ne spună despre 
ce, exact despre aceste probleme și acest raport pe care am pretenția nu și cred că nu este numai 
o pretenție chiar neavenită, pentru că noi hotărâm în consiliul local îi dăm un mandat domnului, cel 
care ne reprezintă acolo, să ni se prezinte un raport asupra hotărârilor care s-au luat și asupra 
discuțiilor care au fost luate în cadrul ședințelor Adunării Generale a..„ 
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Dl. Rusu Constantin:  
 „Un minut am să vă vorbesc și eu și exact ce a spus dna Mornea. Atâta vreme cât noi 

nu vom determina Apa Produl să nu ne mai trateze ca pe un vechil pe moșie, nu vom face nimic. 
Trebuie să determinăm Apa prod-ul să ne ia în considerare și să discute cu noi ca parteneri, ca 
parteneri care le bagă bani în buzunar.„ 

 
D-na Maria Mornea:  
”Nu ca subordonații lor.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Exact și atunci pentru orice se ia o decizie trebuie să ne informeze și să ne consulte 

în privința aceasta. Să renunțe la atitudinea aceasta de vechil pe moșie. Ei doar atât, culeg niște 
ouă, până la urmă și coșul li l-am dat noi și paiele pe care se află ouăle. Asta, trebuie să le 
impunem lucrul acesta, să facă, să simtă lucrul acesta. Atâta vreme cât vom rămâne la stadiul 
declamativ tot la fel ne vor trata. Atâta vreme cât nu ne vom impune punctul de vedere. Știu e cam 
târziu, așa este. Da te înțeleg, dar mai bine mai târziu decât niciodată. Da așa este. Trebuia acum 
mulți ani de zile când s-a creat acel Apa Prod. Dar nici acum nu este târziu.„ 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Îmi amintesc a venit aici primarul, să povestim că tot am fost de acord acum..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Vrei să îți mai spun mai multe? Dar nu mă sfii.„ 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
 „Las-o așa că e mai bine. Las că e bine„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nu are rost. Doar atenție. Asta trebuie să ne impunem.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Corect. Ai altceva?” 

 
La punctul 38 al ordinii de zi Adresa nr.4747/16.03.2015 a Agenției Naționale de Integritate, 
înregistrată la primăria municipiului Hunedoara sub nr.26687/16.04.2015. 
 

Dl. Rusu Constantin:  
”Sunt discuții? Ați luat-o la cunoștință, da? Sunt discuții?” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Nu.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Nu.” 
 

La punctul 39 al ordinii de zi Adresa nr.724/HD/27.03.2015 de la Garda Națională de Mediu, 
înregistrată la primăria municipiului Hunedoara sub nr. 22846/30.03.2015 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Magaon Jane:  
”Am luat la cunoștință și nu o prea înțeleg. De ce nu înțeleg? În 7 ianuarie 2015 am 

fost chemați la ședință de îndată, referitor la Eco Sid că este o hotărâre judecătorească definitivă și 
executorie asupra unui teren de aproape 103 ha. Acesta era terenul Eco Sid-ului, care SC 
SANTINEL a devenit proprietar în urma executării, având titlu executoriu. Nu înțeleg acum, mai 
este? A trecut la dânșii, nu a trecut, a rămas al primăriei? Trebuie primăria să îl ecologizeze și apoi 
să îl ia dânșii? Care este situația exactă cu el sau să mai dăm niște bani la SANTINEL? Sau ceva 
de genul acesta că nu prea înțeleg care e situația. Agenția Națională de Mediu ne pune nouă să îl 
ecologizăm ca să îl dăm ecologizat, ca să poată să construiască ceva pe el.” 

 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Pot să spun domnul consilier? Terenul este în continuare al Eco Sid-ului. Terenurile 

au fost doar notate în Cartea Funciară. SANTINEL nu este proprietarul terenurilor. Problemele 
ecologice la care face referire Garda de Mediu, este vorba de niște gudroane care se află în niște 
bazine etanș. Problema, din punctul meu de vedere, nu este chiar atât de gravă pe cât o prezintă ei 
dar este o obligație de mediu. Nu există posibilitatea să se infiltreze în pânza de apă freatică pentru 
că se află în rezervoare de beton, nu pot fi bătute de vânt. Eco Sid-ul a avut anul trecut un contract 
de colaborare cu o societate care se ocupă cu procesarea și recuperarea reziduurilor de gudron. 
Am mers cu ei până la, am avut toate autorizațiile de la ISU, de la Poliție, de la Pompieri, de la toată 
lumea pentru începerea derulării contractului care prevedea ca aceea firmă să recupereze din zona 
noastră, deșeurile de gudron, să le proceseze fără nici o cheltuială din partea noastră. După analize 
repetate s-a dovedit că acel deșeu de gudron pe care le avem noi nu poate fi recuperat și procesat. 
E amestecat cu reziduuri uleioase, nu se poate face nimic cu el. Contractul este încă valabil dar mai 
mult ca sigur că aceea firmă nu va mai veni să recupereze acest deșeu de gudron. Zilele trecute am 
primit de la o altă firmă din Galați o ofertă financiară. Prin oferta pe care ne-au făcut-o cei de la 
Galați ne-au propus să facă pe cheltuiala noastră, evident și oferta făcută, ei ridică deșeurile de 
gudron de acolo, sparg rezervoarele de beton, le îndepărtează, nivelează și lasă terenul curat și ne 
sting toate sarcinile de mediu. Eco Sid-ul nu dispune de bani, precum știți nici către bugetul local nu 
plătim impozitele pe teren pentru că nu avem sumele necesare. Noi facem doar transportul local 
până la această dată și nu putem să facem. Asta este situația deșeurilor.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Dar numai o firmă din altă parte..?” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Noi nu am solicitat. Firma aceasta ne-a știut și a venit și ne-a făcut oferta financiară. 

Bineînțeles că se pot solicita și alte oferte, se pot negocia prețurile eu v-am spus..” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Nu sunt mulțumit de răspuns și de ce. În luna ianuarie, la sfârșitul lunii ianuarie am 

cerut un audit extern ca să se rezolve, ca să vedem în ce stagiu stăm, cum suntem, care e situația 
între SANTINEL și Eco Sid. Dumneavoastră spuneți că nu mai faceți decât transportul local. Eu știu 
această societate când s-a înființat în 2003 s-a înființat pentru ecologizarea zonei și toate terenurile, 
tot ce au revenit cu clădiri, terenuri, ce a fost la vremea respectivă a venit Eco Sid-ul pentru.. s-a 
demolat, s-a făcut, etc. dar acum s-a ajuns într-un stagiu între Eco Sid și SANTINEL în care 
SANTINEL are niște bani de recuperat de la Eco Sid.„ 
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Dl. Balo șin Nicolae:  
”Într-un proces care nu este definitiv. Pe 12 mai va fi o nouă înfățișare în acest proces. 

Deci procesul este încă în derulare.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
 „Și unde s-a făcut recurs sau ..unde este procesul?” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”La Judecătoria Deva.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Dar ei au cerut strămutarea la Tribunal.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”La Tribunal.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Nu, s-a acorda.” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Nu s-a acordat?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Puteți să ne puneți și nouă la dispoziție acest recurs, sau ce ați făcut dumneavoastră 

să vedem și noi?” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Da, o să îl solicit avocatului.„ 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Da, vă rog.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Da, am dreptul să o citesc.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deja acum fiind public lucrul, deci toate datele de la dosar fiind publice, practic Eco 

Sid datorează la SANTINEL 49 000 lei.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”A, deci s-a refăcut expertiza?” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Nu, s-a făcut expertiza contabilă.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”Am înțeles.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Pentru că contabilă nu era..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Aici într-adevăr discutăm de valori de expertiză, da așa este.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da, deci asta este.„ 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Asta rezultă din valoarea expertizei. Ea trebui să fie acceptată..„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Sigur că da.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”În instanță.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”În instanță..deci..” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”În instanță.„  
 
Dl. Voinia Claudiu:  
”În loc de 6 milioane.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”6 milioane da.„ 
  
La punctul 40 al ordinii de zi Diverse. 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Deci dacă tot am ajuns la subiectul acesta aș vrea să vă propun să alocăm o sumă 

de bani pentru Eco Sid să rezolvăm și această problemă, pentru că dacă primim amendă, amenda 
va fi mai mare decât suma pe care...„ 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Sumă de bani pentru ce?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Pentru ecologizare.„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Cât e suma?” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Deci oferta pe care noi am primit-o, acum este de 16.800 euro plus T.V.A. Dar este o 

simplă ofertă mai pot fi solicitate și alte oferte, poate se poate negocia. Deci este o sumă maximă 
care s-ar putea…e prima ofertă pe care am primit-o.„ 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Cât ne-a dat termen cei de la..?„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Mediu.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Mediu. Termen.” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Nu ne-au dat un termen, dar ultima amendă pe care am avut noi, care nu se referea 

doar la depozitele de gudron, a fost de 60.000 lei.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Păi tot cam 60.000 de lei e și acum.” 
 
Dl. Balo șin Nicolae:  
”Da. Decât să…adică riscăm să plătim o altă amendă în loc cu acei bani să rezolvăm 

problemele și..în final terenul va ajunge tot la primăria Municipiului Hunedoara dar fără obligații de 
mediu.„ 
 

Dl. Rusu Constantin:  
”Faceți un nou proiect de hotărâre.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci problema pe care vreau să o ridic este următoarea, ca să nu mai existe nici un 

fel de discuții referitoare la faptul că eu mă îndoiesc cumva despre modul în care se cheltuiesc banii 
pentru evenimente. Nu. Eu pun în discuție oportunitatea acestor cheltuieli.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Corect.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci să lămurim lucrurile de la început. Deci oportunitatea acestor cheltuieli. Pentru 

aceasta rog să mi se prezinte o situație referitoare la cheltuielile cu evenimentele pe structură, pe 
anul 2014, asta însemnând elementele de cheltuieli pe fiecare eveniment în parte și veniturile 
realizate pe eveniment, pe 2014 tot așa pe fiecare element, pe fiecare eveniment în parte, eventual 
și alte venituri că din cele pe care le-am mai avut pe ici pe acolo am înțeles că o parte din aceste 
venituri care se realizează cu ocazia acestor evenimente sunt contracte de sponsorizare încheiate 
cu Primăria. Deci să se adune și aceste sume pentru ca să avem o situație clară referitor ..” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”E tot un venit, așa este.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Exact. Pentru că e tot un venit pentru Primărie.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Deci doar pe 2014?” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Pe 2014 deocamdată și pentru evenimentele care au fost organizate până acum 

propun ca la fiecare ședință, care, ședință ordinară, nu de îndată.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ulterioare evenimentului.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Exact. Să ni se prezinte elementele de cheltuieli, deci pentru ce s-au cheltuit banii.„ 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Deci și pe 2015.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Și veniturile care..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da, am înțeles. Deci la orice ședință ordinară ulterioară evenimentului să avem printr-

o adresă de la Primărie cheltuiala pe eveniment, veniturile și pe fiecare să ni se spună ce a 
reprezentat și așa mai departe.„ 

 
D-na Maria Mornea:  
”Exact.„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Eu de vreo două, trei ședințe tot cer raportul Curții de conturi. Ni se dă total aiurea. 

Încă o dată vreau să îl cer, raportul de audit al performanței din 8.12.2014.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Complet.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Are 17 pagini acel raport. La toată lumea, vă rog frumos trimiteți-l pe mail.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Deci raportul, nu numai anumite date din raport.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Tot raportul.” 
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D-na Maria Mornea:  
 „Descărcarea de ..” 
 
Dl. Marinel Poant ă: 
”Deci până acum ați cerut adresa nr. 49 care v-a fost pusă..„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Nu am dat nici un număr. Eu acesta l-am cerut.„ 
 
Dl. Marinel Poant ă: 
 „Nu, în ședință ați cerut adresa 49 de la Curtea de Conturi. Noi acestea v-am trimis-o, 

are 5 file. Altceva nu ați cerut, acum ați cerut..„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Să nu mai intrăm în contradicție. Deci domnul consilier Palcău cere raportul Curții de 

Conturi, în întregime.„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”De audit al performanței din 8.12.2014, 17 pagini.„ 
 
Dl. Marinel Poant ă: 
”Acum aud pentru prima dată.„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Păi trebuie să vin tot mai detaliat, tot mai detaliat că dați numai dumneavoastră ce 

vreți.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Numai puțin.„ 
 
Dl. Marinel Poant ă: 
”Ați cerut adresa.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Haideți să nu intrăm în contradicție că este clar. Domnul consilier Palcău. La fel și 

dumneavoastră doriți?” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Bun. E în regulă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Dar dacă raportul nu a fost valorificat trebuie să îl cereți entității de control, nu nouă.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dar nu aveți un duplicat aici? Nu vi s-a lăsat?” 
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Dl. primar Viorel Arion:  
”Prin lege nu avem voie să îl dăm.„ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Prin lege nu avem voie să îl dăm.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Cum să nu?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Dacă nu a fost..„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”La consilieri?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
 „Ba da. Da.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „La consilieri? Păi vine aici..„ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Da. Nu aveți un statut special la Curtea de Conturi.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Bun.„ 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Dacă raportul nu a fost valorificat..” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
”Domnul secretar în ședința următoare atunci în condițiile în care raportul se află într-o 

anumită stare vă rugăm să ne comunicați temeiul juridic pentru care…ca să știm ceva.„ 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
 „Dacă a fost valorificat.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Ok. E în regulă. Am înțeles. E o situație.„ 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Am și eu câteva, 2, 3 puncte scurte. Unu, vreau să știu, Școala 10, Școala 1 nu se 

face absolut nimic cu ele. Nu se dă, dacă vin oamenii să ceară clase din anumite motive de ce nu 
se face acest lucru? Și doi se face acum strada sus pe Gorunului, o problema lăudabilă, vedeți este 
acolo o conductă care nu s-a făcut când a trebuit și riscăm să facem strada și apoi să o spargem 
din nou să facem conducta. Și trei, eu aș fi un pic mai pentru Primărie, haideți să vedem cum facem 
cu acele case de la Hășdat care sunt construite de la început și castelele respective să vedem se 
poate intra în legalitate, se poate cere, știu eu, o ridicare topo pentru toate cele de acolo?Nu știu 
ceva..„ 
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Dl. primar Viorel Arion:  
”Plătesc impozit, doamna Leștaru?” 
 
D-na Dana Leștaru:  
”Parte plătesc, parte nu au autorizație, nu au..” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Păi nu au situația juridică.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Nici nu au..Doamna director, nici nu au baza..?” 
 
D-na Dana Leștaru:   
„..Nu sunt proprietari.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Asta vroiam. Nici nu aveți baza legală să le încasați.„ 
 
D-na Dana Leștaru:  
”Exact pentru că ei nu sunt proprietari.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Să nu punem carul înaintea boilor.” 
 
D-na Dana Leștaru:  
”Ei construiesc așa de-a valma.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
”Și atunci Primăria să își, noi să ne asumăm să facem topo și pe urmă să recuperăm 

de la ei sau cel puțin așa ar trebui.„ 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
”Cum? Ce faci?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Domnul consilier aici problema, dacă luați procesul verbal al adunării din prima 

ședință ordinară când am ridicat prima dată problema, problema acestor construcții, hai să le spun, 
supra-edificate, da? Nu sunt lămurit nici acum. Nu s-a făcut nimic, nu știu ce să cred, ce este acolo. 
Ba din contră, din contră...” 

 
D-na Maria Mornea:  
”Construiesc în continuare.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”..tot merg pe acolo și construiesc în continuare.” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Exact. Fără nici un fel de proiect, încă parcă tot merg jos, mai jos.” 
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Dl. Stamatoiu Ion:  
”De ce am ridicat problema? Pentru că oricum va fi…sunt două variante scurte și late.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Sau buldozerul.. 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Ori buldozerul ori trecut și ajutat ca să putem ..punct.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Dacă compartimentul juridic o să îmi confirme, aceasta este soluția prevăzută de 

lege. Este dărâmarea construcțiilor realizate fără autorizație de construire.„ 
 
D-na Maria Mornea:  
”Porcăria e că coboară pe bulevard.„ 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Da.” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
” În oraș.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”E o altă problemă și raportat la ceea ce ați deschis subiectul dumneavoastră, acum 

am luat și eu cuvântul, Mircea numai puțin lasă-mă că are legătură,  aș dori ca de acum, când ni se 
prezintă proiecte de hotărâre să ni se prezinte exact ceea ce trebuie pentru că astăzi am votat fără 
să știu, și domnul consilier Farcaș mi-a atras atenția, împotriva principiului pe care eu am încercat 
să îl pun, pe care este normal să îl implementăm aici.” 

 
D-na Maria Mornea:  
”Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Să votăm legal, în cunoștință de cauză. Am votat astăzi, vânzarea unui teren pe care 

se află deja amplasată o construcție fără autorizație. Deci am votat împotriva principiului meu. 
Aceea construcție este realizată, ni se spune este în curs de soluționare autorizația. La ora actuală 
nu avem autorizație. Asta mă interesează. Juridic nu am autorizație. Este o construcție ilegală. 
Punct. Iar eu îi vând terenul.” 

 
D-na Maria Mornea:  
”Domnul președinte.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Deci v-aș ruga...” 
 
D-na Maria Mornea:  
”Să nu mai vină cu astfel..” 
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Dl. Rusu Constantin:  
”..cu astfel de proiecte. Eu nu spun că a fost ceva intenționat. Eu nu prezum 

chestiunea asta, dar nici cel puțin din greșeala să nu mai veniți cu astfel de proiecte. Puneți cap la 
cap respectarea ordinii în care se poate face. Dați-i autorizație, intră în legalitate cu construcția și 
apoi discutăm de teren. Nu îi dați terenul ca să îi autorizați într-un fel, să îi justificați, să îi legitimați 
realizarea construcției. Domnul Costa, vă rog.„ 

 
Dl. Costa Mircea:  
”Aș vrea să atrag atenția asupra faptului că acele deșeuri periculoase despre care s-a 

discutat și în presă, plumbul acela, încă se află pe strada Carpați la mecanicul șef. Nu s-a luat nici o 
măsură de nimeni. Aș întreba dacă noi ca autoritate putem să facem ceva, să luăm anumite măsuri 
împotriva..„ 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Am făcut plângere penală anul trecut în august. Dosarul este, din câte știu eu, la 

poliția...” 
 
Dl. Costa Mircea:  
”Deci vă spun sincer că am văzut niște copilași care se joacă. Pur și simplu iau cu 

mâna și aruncă unul după altul, aruncă pe stradă, după oameni cu acele deșeuri periculoase.” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
”Îți dai seama ce..„ 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
”Vor mai trece câteva mandate.” 
 
Dl. Costa Mircea:  
”Deci asta se întâmplă.„ 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Mai am o întrebare de câini. Când mă dau cu bicicleta, deci oriunde ieși din oraș la 

ora actuală, dacă ieși pe Hășdat …în colț e o haită te sfâșie.„ 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Păi acolo, eu nu am pățit anul trecut?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Numai puțin…pe drumul gării este groaznic..” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”..este o stână. Nu știu cine a amplasat stâna acolo….deci are niște câini.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dl. Magaon Jane:  
”Foarte scurt și la obiect. Țin să mulțumesc primăriei că s-a apucat să demoleze 

schela de pe Castel.” 
 
Dl. Ciprian Palc ău:  
”Da, da.„ 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
”Bravo.„ 
 
Dl. Barna Alin:  
”Vreau doar să vă spun că v-am transmis pe adresa consiliului local, raportul financiar 

pe sumele cheltuite în primul trimestru al anului 2015 din cotizația alocată de către consiliul local și 
vroiam să vă întreb, să vă spun dacă aveți întrebări, sunt aici pentru a vă răspunde, informațiile sunt 
publice..„ 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Să le trimiteţi pe mail la consilieri.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
”Da asta vroiam să spun. Dă-ne pe mail și în ședința următoare eventual discutăm, e 

ok?” 
 
Dl. Barna Alin:  
”Bine.” 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

Dl. Rusu Constantin:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.04.2015 
 

1. Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii  unei străzi din municipiul 
Hunedoara.  

Hotărârea nr.141/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și 
a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul I 2015. 

Hotărârea nr.142/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul I 2015. 

Hotărârea nr. 143/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Trandafirilor, nr. 33, bl. 33, sc. A, ap. 14, et. 3. 
                      Hotărârea nr.144/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Rozelor, nr. 1, bl. 31, sc. C, ap. 60, et. 4. 
                         Hotărârea nr.145/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, B-dul Dacia, nr.10, bl. B 3, sc. A, ap. 31, et. 5.  

Hotărârea nr.146/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
7. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 

Hunedoara, Aleea Oțelarilor, nr. 2, bl. P 2, sc. A, ap. 1, et. parter. 
                       Hotărârea nr.147/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Pinilor, nr. 8, bl. 37, sc.C, ap. 55, et.2 . 

Hotărârea nr.148/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

9. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de analiză a solicitărilor de locuinţe 
în baza Legii nr.114/1996, republicată, cu modificările şi completările ulterioare . 

Hotărârea nr.149/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a locuinţelor pentru 
tineri, destinate închirierii construite prin Agenţia Națională pentru Locuinţe situate în 
Hunedoara,Str. Luncii, nr.2, bl 7. 

 Hotărârea nr.150/2015 se aprob ă în unanimitate 
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 11. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului 
Local nr.111/2015 privind repartizarea unor  locuinţe convenabile situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.151/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 

privat  al municipiului Hunedoara, a  terenului în suprafață de 9 mp înscris în CF nr.67769 , nr. top. 
67769 situat în municipiul Hunedoara, str. Ion Creangă. 

Hotărârea nr.152/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 

privat  al municipiului Hunedoara, a  terenului în suprafață de 241 mp înscris în CF nr.67745 , nr. 
top. 67745 situat în municipiul Hunedoara, str.Plopilor nr.6.       

Hotărârea nr.153/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în 
suprafață de 19 mp înscris în CF nr. 67542, nr. cad.67542, situat pe str.Moldovei, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, precum și a Raportului de evaluare a imobilului. 

Hotărârea nr.154/2015 se aprob ă cu 16 voturi ”pentru” și 3 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Costa Mircea, Farca ș Ladislau). 

 
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafață de 17 mp înscris în CF nr. 67672, nr.cad. 67672, situat pe b-dul Dacia, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara,  precum și a Raportului de evaluare a imobilului. 

  Hotărârea nr.155/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în condițiile legii a imobilului teren în 
suprafață de 45 mp,  înscris în CF Hunedoara nr. 63170, nr. cadastral  63170,  situat în  municipiul 
Hunedoara, str. Trandafirilor, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și  a 
Raportului de evaluare a terenului. 
                          Hotărârea nr.156/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea  schimbului între imobilul teren  în suprafață 
de 668 mp înscris în CF Hunedoara nr. 67960, nr.cadastral 67960,  aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara și în folosința SC Parc Industrial SRL și imobilul teren în suprafață de 668 
mp înscris în CF nr.67972, nr. cadastral 67972 aflat în proprietatea SC Tigem 2004 SRL. 

Hotărârea nr.157/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 

18. Proiect de hotărâre pentru aprobarea retragerii dreptului de folosinţă asupra unor 
terenuri atribuite cu titlu gratuit în baza Legea nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuinţe proprietate personală, republicată. 

Hotărârea nr.158/2015 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 
(Mornea Maria, Magaon Jane). 

 
 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 

municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna martie 2015. 

 Hotărârea nr.159/2015 se aprob ă în unanimitate. 
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20. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr.1/01.10.2004, pentru spațiul în suprafaţă de 43,94 mp cu destinația de cabinet 
medical situat în B-dul Republicii, nr.5, municipiul Hunedoara.  

 Hotărârea nr.160/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
21. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri 

pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
 Hotărârea nr.161/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
22. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 

proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

 Hotărârea nr.162/2015 se aprob ă în unanimitate.  

23. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului 
Local nr.83/2015 privind aprobarea sumei de  până la 100 000 lei din bugetul local pentru 
organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Festivalul Tineretului”,  în perioada 01 – 03 mai, 
conform Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.48/2015 

Hotărârea nr.163/2015 se aprob ă în unanimitate.  
 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 

Municipiul Hunedoara şi Agenția pentru Agenda Digitală a României. 
Hotărârea nr.164/2015 se aprob ă în unanimitate . 
  
 25. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 250 lei din bugetul local 

pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Comemorare Constantin Bursan”, în data de 21 
mai 2015. 

Hotărârea nr.165/2015 se aprob ă în unanimitate . 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 5.000 lei din bugetul local 
pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Noaptea Muzeelor”, în data de 16 mai 2015. 

Hotărârea nr.166/2015 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și un vot 
”împotriv ă”(Mornea Maria). 

 
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până la 

5.000 lei în vederea participării unui grup de 5 elevi instrumentişti, împreună cu un profesor însoţitor 
din municipiul Hunedoara la Turneul artistic al Orchestrei „Capella Juventa”, eveniment care se va 
desfăşura în oraşul Ilmenau din Germania, în perioada 12 mai – 20 mai 2015. 

Hotărârea nr.167/2015 se aprob ă în unanimitate . 
 
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până la 

22.000 lei în vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara şi 
a delegaţiei oficiale a municipiului Hunedoara la „GALA DE DANS INTERNAŢIONAL”, eveniment 
care se va desfăşura la Argenteuil - Franţa, în perioada 29 mai - 4 iunie 2015. 

Hotărârea nr.168/2015 se aprob ă în unanimitate. 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 500 lei din bugetul local 
pentru organizarea şi desfăşurarea evenimentului „Ziua Eroilor”, în data de 21 mai 2015. 

Hotărârea nr.169/2015 se aprob ă în unanimitate.  
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30. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a Contractului de 
Delegare a Gestiunii Serviciului de Transport Public Local de Persoane prin Curse regulate în 
Municipiului Hunedoara nr.51/45630/27.08.2013. 

Hotărârea nr.170/2015 se aprobă în unanimitate. 
 

31. Proiect de hotărâre privind delegarea gestiunii serviciului de transport public local 
de persoane prin curse regulate de pe raza administrativ teritoriala a Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.171/2015 se aprobă în unanimitate. 
 
32. Proiect de hotărâre privind atribuirea licenţelor de traseu pentru efectuarea 

serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara .   
Hotărârea nr.172/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
33. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara nr. 124/2015 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, a imobilului apartament nr.1 în suprafață construită de 244 mp, 
suprafață utilă de 221,25 mp, cotă parți comune 25/33 și cotă teren 188/247, situat în Hunedoara, 
str. Pescărușului, înscris în CF nr.67229-C1-U1 

Hotărârea nr.173/2015 se aprob ă în unanimitate. 
  
34. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea  organizării păşunatului şi exploatării 

pajiştilor permanente, aflate  în domeniul privat al municipiului Hunedoara, în anul 2015 și 
revocarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara  nr.119/2015 privind aprobarea 
organizării păşunatului şi exploatării pajiştilor permanente,aflate în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara, în anul 2015. 

Hotărârea nr.174/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
35. Proiect de hotărâre privind prelungirea prin acte adiționale a Contractelor de 

închiriere a suprafețelor de pajiști aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
Hotărârea nr.175/2015 se aprob ă în unanimitate. 

 
36. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului şi informării publicului, a planului 

urbanistic zonal„Hotel D+P+2E, sală festivităţi D+P, sistematizare verticală şi împrejmuire 
proprietate” str. Voinii nr. 2A, municipiul Hunedoara şi a regulamentului aferent acestuia.” 

Hotărârea nr.176/2015 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 37 al ordinii de zi, Adresa nr.7540/08.04.2015 a SC APA PROD SA , înregistrată la 
primăria municipiului Hunedoara sub nr.25601/09.04.2015. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi,  Adresa nr.4747/16.03.2015 a Agenției Naționale de Integritate, 
înregistrată la primăria municipiului Hunedoara sub nr.26687/16.04.2015. 
 
La punctul 39 al ordinii de zi,  Adresa nr.724/HD/27.03.2015 de la Garda Națională de Mediu, 
înregistrată la primăria municipiului Hunedoara sub nr. 22846/30.03.2015 

 
La punctul 40 al ordinii de zi,  Diverse. 

 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


